

大埔聖母無玷之心堂
Immaculate Heart of Mary Church

停車證申請表格

Application Form for Car Parking Permit

I. 申請人個人資料 Personal particulars of applicant

- (1) 姓名 Name : _____(中文 Chinese)_____ (英文 English)
- (2) 地址 Address : _____
- (3) 電話號碼 Phone no. _____(手提 Mobile) _____(居所 Home)
- (4) 車輛登記(車牌)號碼 Vehicle registration no. _____

II. 聲明 Declaration

- (1) 本人明白堂區泊車範圍為私家地，車輛如有意外或損毀，一切責任皆由車主承擔。
I understand that the parking premises mentioned above are private property and the church will not be held liable for any mishap that may happen to my car inside these premises.
- (2) 本人願意遵守停車證所規定的各項條件。
I am willing to abide by the parking regulations.
- (3) 一切措施如有更改，毋須事前通知申請人。
I understand that permit holders will not be notified in advance of unexpected changes.
- (4) 以上申報之資料及文件副本，只供作申請聖堂停車證之用。
The above personal data and other relevant document copy are only used for applying the Parking Permit.

申請人簽署

Signature of Applicant : _____

日 期 Date : _____

註：填妥的申請表格，須連同車輛登記文件影印本交回堂區辦事處。

PS : Please return this form duly filled and a copy of your car registration to the office.

辦事處人員填寫 Office use only

申請日期：_____ 有效期至：_____ 泊車證編號：_____

Application date

Expiry date

Permit no.